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Møtereferat  

 
Deltakere: Frode Fjeldsbø, Ap, Unn Birkeland, Sp, Dag Tveit, MDG, Frank Oftedal, H, 

Ellinor Madland, SV, Hayley Anita Henriksen, Frp, Magnar Mæland, Krf, Marit 
Høie, H, Torbjørn Fjermestad, Sp, Pål Larsson, kommunedirektør 

Forfall: Astrid R. Førli, Ap 

Referent: Inger Marie Refsland Voll Personal og organisasjon 

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 24.3.22 

Møtedato: 24.03.2022  Møtetid: 17:00 – 
19:00 

Møtested: Teams/formannskapssal
en 

 
 

Vår ref. Dato 
22/00089-4 24.03.2022 
 
 
Saksliste: 
 
 
Forberedelse til møte med Statsforvalteren som finner sted i forbindelse med neste 
møte  i formannskapet. Hva tenker du og ditt parti kan være interessant å drøfte med 
Statsforvalteren? 
Statsforvalter Bent Høie kommer på besøk til formannskapet 28.4. 
 
Vi tar en vurdering på om gruppeledere/utvalgsledere som ønsker det skal være med som 
tilhørere på dette møtet. Møtet blir i storsalen på Veveriet. 
 
Politisk ledergruppe foreslo følgende temaer: 

- Historien om Veveriet 
- Temaer hvor kommunen og statsforvalteren er uenige 
- Saken om Vestliveien 
- Spredt boligbygging 
- Miljøvern og klima innenfor arealplanlegging 
- Ny kommunelov, kommunal garanti og støtteordninger – skal det være sånn at den 

nye kommuneloven gjør det umulig å bygge flerbrukshaller?  
- Jordvern og forvaltning 

 
 
Informasjon om flyktningesituasjonen 
Gjesdal kommune har arbeidet mye organisatorisk i forhold til flyktninger. Har ukentlige møter 
med mange forskjellige instanser vedrørende situasjonen.  
 
Fått anmodning fra IMDI ang. å ta i mot 165 flyktninger. Onsdag ble det sendt ut ekstrasak til 
kommunestyret vedr. dette. Kommunedirektørens innstilling er positiv. Saken behandles av 
kommunestyret 28.3.22. 
 
Gjesdal blir anmodet om å ta imot forholdsvis mange flyktninger i forhold til kommunestørrelse.  
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5000 ukrainske flyktninger er registrert i Norge så langt. Det er ventet opp mot 35 000 
flyktninger totalt. 75 av disse er på gjestgiveriet nå. Flere av de som er på gjestgiveriet skal 
bosettes i Time kommune.  
 
Det blir krevende å bosette så mange flyktninger, men vi har tro på at vi skal klare det. Blir 
større press på mange områder. Det vil bli nødvendig å ansette flere folk i flere avdelinger.  
 
En interessent vurderer å etablere mottak på gjestgiveriet. Dette er i privat regi. De som 
kommer til mottaket, vil også ha rett til kommunale tjenester. Dersom dette blir aktuelt, ønsker 
kommunen å gå i dialog med IMDI for å vurdere totalantallet Gjesdal skal ta imot, opp mot 
kapasiteten vår. 
 
Flott innstilling fra innbyggere i Gjesdal, mange ønsker å hjelpe. 
 
Mye skryt fra flere hold til arbeidet på gjestgiveriet.  
 
Ønskelig med en liten orientering i forbindelse med saken i kommunestyret.  
 
Viktig med fokus på dyrehelse – at ikke smittsomme sykdommer kommer inn i landet.  
Det stilles også spørsmål om kommunen kan gi en garanti ift tjenestetilbud.  
 
Følgende spørsmål er det ønskelig å få besvart i kommunestyret mandag 28.3: 

1. Har vi sikret nok boliger eller en boligplan for hvordan Gjesdal skal få bosette 165 
flyktninger ? 

2. Tilgang på skole og barnehage herunder spørsmål om avvik fra lærenormer? 
3. Sikre gode fritidsaktiviteter også i sommerferien? 
4. Har vi tilgang på tolker? 
5. Flere ansatte i flyktningetjenesten og psykologiske tjenester? 
6. Nok legedekning/ fastlegekrise i utgangspunktet. 
7. Inngår flyktninger som bor på Gjestgiveriet og privat i Gjesdal  i tallet 165. 
8. Samarbeid NAV / Næringsforeningen og Gjesdal kommune ift jobb til de flyktninger som 

kan det.? 
9. Er det kommet noen garantier/ signaler fra stat/ regjering om dekning meromkostninger 

for kommunen.? 

 
Samferdselssaker 
E39:  
Styringsgruppen for bymiljøpakken har vedtatt å lyse ut første del av  Hove – Ålgård, altså 
Hove-Osli.. Reguleringsplan Ålgård – Bue kommer til 2. gangs behandling i kommende 
møterunde. Nye Veier jobber med stort trykk på sin del av E39. 
Kontaktgruppen for indre trasé fortsetter arbeidet – ser på hvordan en kan samarbeide bredere 
for å skape slagkraft.  
Restmidler: Fylkeskommunen har oversikt over kostnader med GP-krysset og utbedringen på 
Lomeland. Ca 35 millioner i restmidler. Vi er svært godt fornøyd med de foreslåtte utbedringene 
av Fv450. 
 
Bergsura:  
Saken kommer opp i neste møterunde.  
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Rådslaging – hvordan bør vi sette sammen styringsgruppen for utbyggingen i ÅBOAS-
kvartalet? 
Bør være representanter fra formannskapet, utvalg for levekår og utvalg for kultur og samfunn i 
styringsgruppen. Viktig med politisk bredde i valg av disse representanene. Ansattes 
representant (tillitsvalgt) bør også være med i gruppa, muligens også verneombud.  
En bør også vurdere å ha med representant fra eldreråd/brukerråd.  
 
Info ved ordfører og kommunedirektør 
Møte med politiet på Bokn 23.3:  
Unn deltok på dette og det var et nyttig møte. Informasjon om flyktningesituasjonen, samt 
registrering av flyktninger. Det ble også delt erfaringer fra kommunene med ulike måter å 
samarbeide på.  
 
Rekruttering: 
Mange gode søknader til utlyste stillinger den siste tiden. Vi har skapt oss et godt omdømme for 
søkere. 
 
Kultur og samfunn: 
Holder på med rekruttering i alle avdelinger, blant annet fagleder VA, byggesaksbehandler, 
byggforvalter, prosjektleder, bibliotekar, fritidsveileder osv.  
 
 
Politisk sak om svømmeanlegg: 
Denne saken vil mest sannsynlig bli utsatt. Holder på med sonderinger vedr. involvering av 
private.  
 
Helse og velferd: 
Velferdsteknologikoordinator er ansatt. Demenskoordinator og aktivitør på Åboas er også 
ansatt. Lang venteliste for bofellesskapet for demens. Vi ser på nå ulike løsninger for hvordan vi 
kan redusere denne ventelisten.  
 
Oppvekst:  
Klar økning i henvendelser til familiesenteret. Ventetid hos PPT. God framdrift i å utarbeide 
felles tilsynssystem for jærkommunene (barnevern). Barnehageopptak – nokså likt som 
foregående år. Kapasitetsplan for barnehager vil komme til politisk behandling.  
Neste skoleår vil det være et gratistilbud på SFO for 1. klassinger. 
 
Oppslag i Gjesdalbuen vedr. utsendelse av skattesedler eiendomsskatt: 
Torsdag 24.3 ble det ved en feil sendt ut feil skattesedler til flere innbyggere i Gjesdal. Disse 
inneholdt blant annet fødselsnummer og opplysninger om verditakst på andres bolig, som ikke 
tilhørte mottaker av brevet i Digipost.  
Kommunen har gått ut med beklagelse og det er meldt fra til Datatilsynet om feilen. På 
datatilsynets sider står det at fødselsnummer ikke regnes som en sensitiv personopplysning og 
at det ikke er taushetsbelagt. Det er allikevel svært beklagelig det som har skjedd, en 
menneskelig feil, noe vi tar på fullt alvor og må sikre at ikke skjer igjen.  
Riktige brev vil sendes ut fredag 25.3.22. Kommunen ser på sine rutiner for å sikre at slike ting 
ikke gjentas.  
 
Lønnsutvalg: 
Sak om avvikling av lønnsutvalg kommer til neste møterunde. Fastsettelse av 
kommunedirektørens lønn foreslås lagt til formannskapet.  
 
Neste møte i politisk ledergruppe 19.5: 
Ordfører har møtekollisjon og ber om å flytte møtet til klokken 19:00 samme dag. Ny innkalling 
sendes ut.  
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Oppslag i Gjesdalbuen vedr. utsendelse av skattesedler eiendomsskatt: 
Torsdag 24.3 ble det ved en feil sendt ut feil skattesedler til flere innbyggere i Gjesdal. Disse 
inneholdt blant annet fødselsnummer og opplysninger om verditakst på andres bolig, som ikke 
tilhørte mottaker av brevet i Digipost. 
Kommunen har gått ut med beklagelse og det er meldt fra til Datatilsynet om feilen. På 
datatilsynets sider står det at fødselsnummer ikke regnes som en sensitiv personopplysning og 
at det ikke er taushetsbelagt. Det er allikevel svært beklagelig det som har skjedd, en 
menneskelig feil, noe vi tar på fullt alvor og må sikre at ikke skjer igjen. 
Riktige brev vil sendes ut fredag 25.3.22. Kommunen ser på sine rutiner for å sikre at slike ting 
ikke gjentas. 

Lønnsutvalg: 
Sak om avvikling av lønnsutvalg kommer til neste møterunde. Fastsettelse av 
kommunedirektørens lønn foreslås lagt til formannskapet. 

Neste møte i politisk /edergruppe 19. 5: 
Ordfører har møtekollisjon og ber om å flytte møtet til klokken 19:00 samme dag. Ny innkalling 
sendes ut. 
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8. og 17. mai:  
Det blir markeringer ved minnestøtten sånn som tidligere år. Det vil også være med 
representanter fra Stavanger og omegn forsvarsforening på markeringen 8. mai.  
 
Gloppedalsura:  
Gjesdal og Bjerkreim kommuner, sammen med Magma geopark og grunneiere i kommunene 
har jobbet med et turistutviklingsprosjekt. Har fått tildelt en del midler til dette arbeidet. Arbeidet 
består blant annet i skoging og opprettelse av gangvei. Sak om dette kommer til politisk 
behandling. 
 
Landstreff 2022: 
Ordfører har vært på planleggingsmøte vedr. Landstreffet 2022. Arrangementet vil forløpe slik 
som tidligere år.  
 
Turisme:  
Gjesdal kommune har invitert, sammen med Lysefjorden utvikling, til et møte med grunneiere 
knyttet til Ramnstoknuten. Fokus spesielt med tanke på parkering og adkomst. Spennende 
utviklingsprosjekt.  
 
Absolutt-gruppen: 
Gruppen jobber med å utvikle vår rolle som skole- og barnehageeier. Vidar Nedrebø er leder av 
gruppen. Anita Henriksen og ordfører er også representanter i gruppen.  
 
Jolifjell: 
Plan skal endelig vedtas i kommunestyret på mandag.  
 
Skilt i Frafjord:  
Informasjonskilt vedr. historikk om jødiske familier i Frafjord. Det jobbes med en plassering av et 
slikt skilt.  
 
Eventuelt 
 
Marit Høie foreslår at et av kommunestyremøtene avholdes på IVAR sitt anlegg på Langevatn. 
Politisk ledergruppe stiller seg positive til dette.  
  
Bruhammaren – uttrykker bekymring for hærverk, brann etc i området rundt Bruhammaren. 
Kommunedirektøren tar dette videre i organisasjonen.  
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